
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	Hostivice,	
tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA

Zápis	z	19.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání:	30.8.2016
Místo	konání: 2B,	Základní	škola	Chýně
Zahájení	zasedání:	17:10 hod.
Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Miluše	Janotová
Stanislav	Barek
Mgr.	Zuzana	Čermáková
Mgr.	Tereza	Klikarová
Mgr.	Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Omluveni: Mgr.	Alena	Mazzolini

Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele.
Školská	rada	schvaluje	
Zapisovatel:	Tereza	Čápová
Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:
1. Školní	řád	ZŠ	- schválení

2. ŠVP	– informace	od	ředitele	školy

3. Ostatní

Pro:	5
Proti:	0
Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů.
Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	
Kontrola	úkolu	z minula:	Úkoly	z minulého	zasedání	nebyly.

1. Školní	řád	ZŠ
Projednání	návrhu	předloženého	školního	řádu,	připomínky	k textu	jsou	především	ze	strany	
členů	školské	rady	za	zákonné	zástupce	(zástupci	za	pedagogický	sbor	školní	řád	již	
projednávali	v rámci	porady	pedagogů).
- Korektury	v textu,	upozornění	na	zdvojení	odstavců	v hodnocení	žáků.
- Diskuze	k bodu	2.2	Vnitřní	řád	školy,	v návrhu	předloženém	ředitelem	školy	je	uvedeno,	že	

škola	bude	uzavřena	v čase	7:30	– 7:55.	Příchod	do	ranní	družiny	je	možný	pouze	do	7:30	
hod.	

- Dochází	k porušení	slibu	daného	panem	ředitelem	na	schůzce	s rodiče	k posunutí	výuky,	že	
se	pro	rodiče	v praxi	nic	nezmění.

- Téměř	půl	hodiny	je	dlouhá	doba	na	uzavření	školy	pro	děti.
Ředitel	školy	uvádí	důvody	pro	toto	rozhodnutí	– ranní	družina	je	zdarma,	není	na	základě	
přihlášek,	je	provozně	složité	uhlídat	to,	vzniká	nám	z toho	průchoďák,	starší	děti	by	musely	do	
ranní	družiny,	pokud	přijdou	před	7:55,	samy	do	třídy	nemohou,	protože	dozor	začíná	až	
v 7:55,	tedy	20	minut	před	zahájením	výuky.	Do	té	doby	zodpovídá	za	děti	vychovatel	ve	
družině,	v ranní	špičce	by	jich	tam	mohlo	být	na	jednoho	až	50	a	více.	Družina	potřebuje	mít	
určitý	řád,	také	potřebují	ráno	nějaký	čas	na	úklid	třídy,	kde	pak	probíhá	řádná	výuka.		
Jsme	pod	tlakem	rodičů,	abychom	byli	otevřenou	školou,	musíme	to	však	zabezpečit	
personálně.	
- Zástupci	za	rodiče	podotýkají,	že	v loňském	roce	se	přihlášky	do	ranní	družiny	



odevzdávaly.	
- Toto	ustanovení	by	tedy	mělo	platit	od	pátku	2.9.,	kdy	je	poprvé	ranní	družina,	mělo	by	to	

tedy	být	zveřejněno	včas.
- Navrhujeme	příchod	do	ranní	družiny	do	7:45,	pak	na	10	minut	školu	uzavřít,	pokud	

družina	potřebuje	čas	na	úklid	a	přesun	menších	dětí	do	tříd,	kde	již	od	7:55	je	dozor	
učitelů	a	otevřít	školu	v 7:55	pro	ostatní	děti,	které	jdou	přímo	do	své	třídy.
Ředitel:	s návrhem	souhlasím	a	upravuji	dobu	příchodu	do	ranní	družiny	na	7:45	hod.

- Dále	diskuze	k alternativním	opatřením	a	napomenutím	a	důtkám	učitele,	význam	
alternativních	trestů	bude	rodičům	objasněn	na	třídních	schůzkách.

- Telefony	ve	škole	– zástupci	za	rodiče	navrhují	řediteli	školy	k projednání	na	pedagogické	
poradě	variantu	zákazu	zapínání	telefonů	po	celou	dobu	vyučování,	nikoli	jen	výuky	(tj.	45	
minut),	ale	včetně	přestávek.	 Pokud	je	použití	telefonu	potřebné	pro	výuku,	je	toto	na	
pokyn	učitele.

Návrh	usnesení:	„	Školská	rada	schvaluje	školní	řád	ze	dne	30.8.2016	 s doporučením	
k projednání	rozsahu používání	telefonů	ve	škole na	pedagogické	poradě.	Tímto	se	ruší	
školní	řád	ze	dne	6.8.2015.	„

Pro:5
Proti:0
Návrh	usnesení	byl	přijat.

2. ŠVP	školy
Ředitel	školy	informuje	členy	školské	rady,	že	školní	vzdělávací	program	v tuto	chvíli	ještě	není	
kompletně	připraven	k připomínkám	a	projednání	školskou	radou.
Slovní	část	formální	fáze	je	hotova,	je	hotov	učební	plán	a	přílohy	tabulky	u	běžné	výuky.
Nedodělky	jsou u	tabulek	a	charakteristik	pro	minimální	úroveň	výstupů	ŠVP	na	1.	stupni,	
tabulky	a	charakteristiky	pro	běžnou	výuku	kompletujeme	pro	2.	stupeň,	minimální	výstupy	2.	
stupně	zatím	nejsou.	Předpokládaný	termín	dohotovení	je	polovina	října,	bude	k předložení	do	
dalšího	zasedání	školské	rady.

3. Ostatní
- Jídelna	– 2.9.	by	měl	být	studený	oběd,	děti	budou	1.9.	hlásit	učitelům,	zda	oběd	ano	

nebo	ne.
- Připomínky	k jídelníčku	– vhodnost	bulguru	se	šmakounem	pro	žáky	základní	školy,		

rizoto	v nabídce	každý	týden,	bude	zasláno	panu	Háskovi.
- 15.10.	je	termín	na	odevzdání	výroční	zprávy	školy,	je	potřeba	stanovit	termín	zasedání	

k jejímu	schválení	před	tímto	datem.	Stanovuje	se	termín	příštího	zasedání	na	12.10.	a	
ředitel	školy	zašle	výroční	zprávy	k pročtení	do	10.10.

- Kroužky	– v mateřské	škole	byla	malá	informovanost,	navíc	nefungoval	odkaz	na	
seznam,	ředitel	bere	na	vědomí.

- Dosud	není	zveřejněna	informace,	kdo	byl	přijat	do	školní	družiny.	Bude	na	webu	a	FB	
do	31.8.

- Kapacita	žáků	na	výuku	cizího	jazyka	je	24,	ve	4A	je	ale	dětí	28,	proto	se	budou	na	jazyk	
dělit	na	dvě	skupiny.

- Připomenutí	větší	propagace	sběru,	podle	informace	pana	ředitele	bude	letos	jiný	
systém	odevzdávání	sběru,	rodiče	budou	informováni	na	schůzkách.

- Grant	MŠMT	na	Šablony	pro	ZŠ	a	MŠ	– bude	se	podávat v prosinci,	až	bude	navýšena	
kapacita	školy,	je	to	závislé	na počtu	dětí	ve	škole.

- Nelze	přemístit	počítače	do	jiné	učebny,	jsou	nyní	ve	4A,	kde	je	nejvíce	dětí	v celé	škole,	
28	a	třídu	mají	kompletně	zastavenou?	Bohužel	počítače	nelze	kvůli	zapojení	na	síť	
přemístit.

- Je	potřeba	aktualizovat	informace	o	školní	družině	a	platbách	na	webu	školy.
- Připomenutí	ustavující	schůze	Klubu	rodičů	v pondělí	5.9.	v 18	hodin	ve	škole.
- Opakovaná	výtka	k fungování	webu	školky.



- Školská	rada	a	ředitel	školy	budou	spolupořádat	Benefiční	kytarový	koncert	Standy	
Barka	za	účelem	výběru	finančních	prostředků	pro	asistenty	pedagogů	na	naší	škole.	
Termín	je	10.	října	v 19	hodin	v prostorách	školky,	zástupci	za	rodiče	připraví	textovou	
část,	pan	Barek	dodá	fotografie,	graficky	se	o	plakát	postará	pedagog	ze	školy	-		
pověřen	pan	ředitel.

- Bude	1.9.	uzavřena	ulice	u	školy?	Ano.
- Na	příští	zasedání	zvážit	přizvání	starostky	obce	s aktuálními	informacemi	o	projektu	

nová	škola.

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 19:15 hod.	Příští	zasedání	je	naplánováno	předběžně	na	
12.10.2016.

Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Tereza	Klikarová ……………………………………………………………

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Mgr.	Zuzana	Čermáková	……………………………………………………………………

Stanislav	Barek	…………………………………………………………………………..




